

約但河邊約翰講明
ON JORDAN'S BANK, THE BAPTIST'S CRY

聖子上帝：生涯

BRYNTEG

8 8 8 8

JOHN AMBROSE LLOYD, 1815-1874

1. On Jordan's bank the Baptist's cry, an - noun - ces that the Lord is nigh;
 2. Then cleansed be every breast from sin; make straight the way for God within,
 3. For thou art our salvation, Lord, our refuge and our great reward;
 4. To heal the sick stretch out thine hand, and bid the fallen sinner stand;
 5. All praise, eternal Son, to thee, whose advent doth thy people free;

awake and heark-en, for he brings, glad ti - dings of the King of kings.
 pepare we in our hearts a home, where such a mighty Guest may come.
 without thy grace we waste away, like flowers that wither and decay.
 shine forth and let thy light restore, earth's own true loveliness once more.
 whom with the Father we adore, and Holy Ghost for evermore. A-men

1. 約但河邊約翰講明 救主臨到迫近目前
 2. 各人心肝當洗清氣 道路修直使主歡喜
 3. 阮主祢是至大拯救 阮的保護與大報賞
 4. 求祢伸手給阮醫好 率阮起來免復跌倒
 5. 謳咗聖子放棄座位 甘願降世來救人類

G 太 3:3

今當來聽這好消息 是由萬王之王來得
 佇咱心內備辦所在 至大人客才欲入來
 若無主恩阮就消無 如花謝去連邊歸土
 復用大光來照萬民 也用聖愛充滿地面
 謳咗稱呼也歸天父 也歸聖神三位一體